
■ Συντονίζονται για «Ολυμπιακή»
Να που τα κόμματα της αντιπολίτευσης αποφάσισαν να 
συντονιστούν στο θέμα της «Ολυμπιακής». Τουλάχιστον σε 
κοινοβουλευτικό επίπεδο και με στόχο την καλύτερη 
ενημέρωσή τους και ζήτησαν το αυτονόητο. Αυτό που δεν 
σκέφθηκε να κάνει ως εκ καθήκοντος ο πρόεδρος της 
Επιτροπής Θεσμών και Διαφάνειας της Βουλής Αν. 
Κοραμάριος, το έκαναν χθες οι βουλευτές του ΓΊΑΣΟΚ Απ. 
Κακλαμάνης, Β. Βενιζέλος, Σ. Κοσμίδης, Φ. Πετσάλνικος, του 
,ΚΚΕ Διάνα Κονέλλη και του ΣΥΝ Φ. ΚουΒέλης. Ζήτησαν τη 
σύγκληση της Επιτροπής και την εμφάνιση σ’ αυτή του 
προέδράν,και διευθύνοντος συμβούλου των Ολυμπιακών 
Αερογραμμών Π. Παπαγεωργίου, ο οποίος-πριν από μερικές 
μέρες δήλωσε στην «Καθημερινή» ότι προσωπικά, οικονομικά . 
και πολιτικά συμφέροντα βρίσκονται πίσω από την απαξίωση 
της εταιρείας. Το ενδιαφέρον είναι ότι ο πρόεδρος της 
Επιτροπής υποχρεούται να τη.συγκαλέσει, διότι ζητείται οπό 
τα 2/5 των μελών της Επιτροπής. Ελπίζουμε να μην 
αναζητηθούν υπεκφυγές. Αλλωστε, τόσο ο κ. Παπαγεωργίου, 
όσο και η Επιτροπή, για διαφάνεια μιλάνε. Ας τη δούμε ϊ ■■ 
κιόλας. Κι όοο πιο γρήγορα, τόσο καλύτερα.


